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Nr. 601  BRIEF VAN DE MINISTER VAN VEILIGHEID EN JUSTITIE 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 4 januari 2016 

Tijdens het VAO Strafrechtelijke onderwerpen d.d. 8 december 2015 
(Handelingen II 2015/16, nr. 34, VAO Strafrechtelijke onderwerpen) heeft 
het lid Oskam(CDA) gevraagd of burgemeesters nu al kunnen worden 
aangesloten op het Voetbalvolgsysteem (VVS) en er een oplossing 
mogelijk is indien daar privacygevoelige aanpassingen van het systeem 
voor nodig zijn. 

Zoals ik op 12 oktober 2015 in antwoord op vragen van uw Kamer heb 
gemeld is vanwege de huidige technische staat van het VVS besloten om 
de door het lid Oskam(CDA) verzochte inhoudelijke aanpassingen niet uit 
te voeren in het systeem.1 De vernieuwing van het voetbalvolgsysteem 
wordt meegenomen in het totale ICT-aanvalsplan van de politie. Daarover 
informeer ik uw Kamer in het voorjaar van 2016. Het huidige voetbalvolg-
systeem blijft tot inwerkingtreding van het nieuwe systeem te gebruiken 
door de partners die er nu al gebruik van maken. Het alsnog aansluiten 
van gemeenten op het huidige VVS is technisch complex en kostbaar. 
Gemeenten kunnen het systeem via hun partners, met name de politie, 
raadplegen. In de huidige situatie kan de politie op basis van artikel 16 van 
de Wet politiegegevens (WPG) in het kader van de handhaving van de 
openbare orde reeds informatie over overlast gevende personen delen 
met burgemeesters. Na inwerkingtreding van het vernieuwde systeem 
kunnen ook gemeenten er zelfstandig gebruik van maken. 

De Minister van Veiligheid en Justitie, 
G.A. van der Steur

1 Aanhangsel Handelingen II 2015/16, nr. 285
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